
Referat fra FAU-møte 14. oktober 2024 kl. 1800 på Holviga Skole. 
 
 

Til stede:  
FAU: Tor Eide, Andreas Topland, Nina Boskovic, Øistein Fossestøl, Bård Hemnes, Lina 
Henriksen og Jan Vidar R. Midtbø. 
 
Andre: Ruth Grunnøy 
 

Referent:  
Jan Vidar R. Midtbø 

 
 

Godkjenning av innkalling 
Ingen bemerkninger. 
 
Konklusjon: Godkjent 
 
 

Godkjenning av referat fra forrige FAU-møte 
Ingen bemerkninger. 
 
Konklusjon: Godkjent 
 
 

Informasjon fra skolen 
Rektor Ruth Grunnøy informerte om status ved skolen. 

• Skoleløpet var en suksess. Ungene var engasjerte, og viste enorm energi. Pr. 14/10 er 
det kommet inn 47 000, –. 

• Skolen opplever utfordringer med at de nå ikke får lov til å sette inn vikarer, før 
sykefraværet hos en lærer varer lenger enn to dager. Alle trinn har en plan-B når de 
opplever fravær.  

• Det er knyttet spenning til neste års kommunebudsjett. Det er forventet at skolen må 
kutte i utgiftene, men ikke hvor mye. 

• På planleggingsdagen 18. oktober vil skolens dysleksivennlighet være i fokus. Det skal 
søkes om å bli godkjent som Dysleksivennlig Skole. 

 

Åpen Skole 
Vi tok en gjennomgang av de ulike trinnenes ansvarsområder i forbindelse med Åpen Skole. 
Det ser ut til at vi har kontroll på oppgavene. 
 

SFO 
Vi fulgte opp saken fra 3. trinn om SFO. FAU oppfordrer skolen til å ha SFO-leder tilgjengelig 
på flere av foreldremøtene på de aktuelle trinnene. Skolen vil ta initiativ til et foreldremøte 
med de klassene som har meldt behov for en bedre kommunikasjon med SFO. FAU vil også 
oppfordre foreldrene til å sende tilbakemeldinger til SFO via Visma-melding. 
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